
Konference 21.3.2025
klíč konference          : 1:10

přítomných delegátů: 39

usnášeníschopnost    : ANO

Program - zahájení

     - schválení programu konference

     - seznámení s hospodařením v roce 2024

     - schválení rozpočtu na rok 2025

     - schválení zásad hospodaření na rok  2025

     - informace o členské základně

     - diskuze k činnosti organizace

     - diskuze s hostem

Předseda přivítal účastníky konference, oznámil usnášeníschopnost a přistoupil k hlasování o programu konference.

Usnesení č.1: Konference schvaluje program.

Pro : 39 Proti : 0 Zdržel : 0

Po schválení  programu předseda  informoval  delegáty  o  hospodaření  v roce  2024  a  připraveném  rozpočtu  na  rok  2025.  Ten  bude

zveřejněn na www.ozdpo.cz 

Usnesení č.2: Konference schvaluje rozpočet na rok 2025.

Pro : 39 Proti : 0 Zdržel : 0

Závodní výbor seznámil delegáty s plánem práce organizace na rok 2025 (konference 3,9/2025, zájezd Košice 5/2025, podpora akcí Dračí

lodě, Fotbalový turnaj, sportovní akce Šlapoun 5/2025, bowlingový turnaj 3,6,9/2025, Mikulášská 12/2025, zájezd Advent 12/2025)

Usnesení č.3: Konference schvaluje plán práce na rok 2025.

Pro : 39 Proti : 0 Zdržel : 0

Zásady hospodaření na rok 2025 zůstaly více-méně beze změny, k nahlédnutí jsou na stránkách www.ozdpo.cz .

Usnesení č.4: Konference schvaluje Zásady hospodaření na rok 2025.

Pro : 39 Proti : 0 Zdržel : 0

Předseda informoval o mírném růstu členské základny. Členové přibývají jak z řad nových zaměstnanců, tak z řad stávajících. Odliv členů

není skrze 

nespokojenost, ale z důvodů skončených pracovních poměrů a taky vyřazení členů pro nesplňování podmínek členství, nebo dluzích na

příspěvcích.

Z pozvaných hostů  se  zúčastnil  pouze  Ing.  Aleš  Hladký.  Obeznámil  delegáty  s plány  DPO v roce  2025,  poděkoval  zaměstnancům za

nasazení  v práci  v období  výluk,  zaměstnancům  střediska  Trolejbusy  za  práci  v nekomfortních  podmínkách  v době  rekonstrukce  a

v neposlední  řadě za nasazení  při  povodních.  Z dotazů přítomných informoval  o probíhajících  přípravách soutěžení  módních návrhů

stejnokrojů, o připravované rekonstrukci uzlu Náměstí republiky, o řešení požadavků z údržby trolejbusů na alternativní OOPP.

Dotazy ohledně stravování a benefitů budou přeneseny na personálního ředitele.

Pí Matějová osobně vyslovila poděkování naší organizaci a členům, kteří ji přispěli jak finančně, tak věcně na zmírnění škod, které ji 

způsobily říjnové záplavy. 

http://www.ozdpo.cz/
http://www.ozdpo.cz/


Zapsal: Ochman P.

21.3.2025
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